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Onderwerp

Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van 1 december 2022

Voorstel

Gelet op de stand van zaken , af te doen:
Toezeggingen:1, 3, 9, 15, 16, 17, 18, 207, 248, 284, 287, 288 
Moties: 283, 315

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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Toezeggingen voorgesteld om af te doen

ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

288 17-01-2022 Instrumentari
um in 
woonvisie

De wethouder zegt toe dat het 
instrumentarium terugkomt door 
aan de doelen in de woonvisie 
mogelijke instrumenten te 
koppelen.

Voorstel: afvoeren Het raadsvoorstel 
met uitgangspunten woonvisie staat 
geagendeerd voor de commissie van 17 
november en de raad van 1 december.

PvdA J. 
Zoetendal

Ja

287 17-01-2022 Uitgangspunte
n woonvisie

De wethouder zegt toe dat: * 
Het bouwen van flexibele 
woningen wordt opgenomen in 
de woonvisie * Voor de trek 
vanuit het westen naar de 
gemeente Heerenveen een 
aparte paragraaf zal worden 

Voorstel: afvoeren Het raadsvoorstel 
met uitgangspunten woonvisie staat 
geagendeerd voor de commissie van 17 
november en de raad van 1 december.

GL J. 
Zoetendal

Ja
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

opgenomen in de woonvisie  * 
Er aandacht komt voor culturele 
voorzieningen in de woonvisie

284 16-12-2021 OR betrekken 
bij de 
uitwerking 
huisvestingssc
enario's

De OR wordt betrokken bij de 
uitwerking 
huisvestingsscenario's.

Voorstel: afvoeren In december komt 
er een voorstel in de commissie en 
raad. Bij het voorstel zit een brief van 
de OR.

SP G. 
Rozema

Ja

248 14-01-2021 Toezending 
evaluatie aan 
de raad van 
de 
klachtenregeli
ng in 2021

Burgemeester van der Zwan 
zegt toe dat er een evaluatie 
aan de raad gezonden wordt 
over de klachten in 2021, met 
een kwaliteitsoordeel per klacht.

Voorstel: afvoeren Het systeem is 
ondertussen zo aangepast dat we vanaf 
volgend jaar de inhoud per klacht in 
het jaarverslag 2023 kunnen opnemen.  
Volgend jaar gaan we nog een extra 
slag in het systeem maken zodat we 
daarna ook het kwaliteitsoordeel per 
klacht kunnen opnemen.

J. van 
Veen

Ja

207 15-06-2020 Flexwoningen 
- voor o.a. 
arbeidsmigran
ten

De raad te informeren over het 
ontwikkelen, samen met 
Provincie, van flexwoningen  
o.a. voor arbeidsmigranten.

Voorstel: afvoeren Zie ook toezegging 
ID 168.

SP J. 
Zoetendal

Ja
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

18 01-11-2022 Integrale visie 
ICT/Digitaliser
ing

Er staat bijna 200.000 euro voor 
aanschaf software, B. Hoekstra 
(CDA) zou graag een integrale 
visie hierop zien om deze zaken 
aan te schaffen en daar graag 
breder over willen beslissen als 
raad. Dit neemt wethouder 
Sijtsma mee naar de 
portefeuillehouder die daarover 
gaat, hierop wordt schriftelijk 
gereageerd door het college.

Voorstel: afvoeren Een visie op ICT en 
digitalisering als kader, om 
bijvoorbeeld voorstellen aan te toetsen, 
wordt onderdeel van de bredere visie 
op bedrijfsvoering.  In deze visie gaan 
we ook in op onderwerpen als  digitale 
dienstverlening, digitale 
informatieveiligheid, beleid-, stuur- 
en/of managementinformatie, 
faciliteiten voor medewerkers en 
risico’s.

CDA J. van 
Veen

Ja

17 29-09-2022 Informatie 
grondexploitat
ie

Er wordt teruggekomen op de 
informatie over de 
grondexploitatie, of deze bij 
verzamelbesluiten 2 en 4 
gegeven zou worden of bij ieder 
verzamelbesluit.

Voorstel: afvoeren  Zoals met de raad 
is afgesproken geven we 4 keer per 
jaar informatie over de 
grondexploitatie. De begroting, de 
jaarrekening, verzamelbesluit 2 en 4.

GBH H. Rinkes Ja

16 22-09-2022 Periodieke 
update Thialf

De raad wordt periodiek op de 
hoogte gesteld door het college 
over Thialf en de financiële 
situatie. In ieder geval eens per 
twee maanden. Naar bevind van 

Voorstel: afvoeren. Op verzoek van de 
agendacommissie is dit in november 
komen te vervallen. De raad wordt 
geïnformeerd per brief.  Per commissie 
beoordelen of een update nodig is.

GL S. Sijtsma Ja
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

zaken kan dan verder gekeken 
naar de interval.

15 05-09-2022 Voedselbank 
gebruikers

De wethouder zegt toe bij de 
commissie terug te komen 
wanneer er wel signalen 
binnenkomen dat het aantal 
voedselbankaanvragen stijgt.

Voorstel: afvoeren.  Toegezegd is 
structureel in de commissie SaZa met 
een update/ontwikkelingen te komen.

PvdA S. Sijtsma Ja

9 23-06-2022 Bomenbeleid 
bij VRI 
rotonde 
midden

De heer van Woersem 
(GroenLinks) vraagt of in plaats 
van het huidige beleid, waarbij 
twee jonge bomen worden 
teruggeplaatst voor een gekapte 
oude boom, alvast kan worden 
voorgesorteerd op het 
aangescherpte beleid, zoals 
GroenLinks dat heeft verzocht 
op 30 mei. Daarbij was het 
verzoek te kijken naar hoe de 
waarde van een boom kan 
worden behouden, dan wel 
worden versterkt. In veruit de 
meeste gevallen hebben twee 
jonge bomen niet dezelfde 

Voorstel: afvoeren In de planuitwerking 
is zorgvuldig gekeken naar het 
beperken van het aantal te kappen 
bomen. Helaas ontkomen we er niet 
aan een aantal bomen te kappen. Voor 
de bomen die gekapt moeten worden, 
worden meerdere bomen 
teruggeplaatst.

GL J. van 
Veen

Ja
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

waarde als een oude boom, dus 
is dit verre van toereikend. Meer 
is nodig om eenzelfde 
natuurwaarde na de 
ontwikkeling te realiseren als is 
verdwenen door kap.

3 30-05-2022 Materiaalkeuz
e in relatie tot 
hittestress/kli
maatadaptatie

Er wordt aandacht gevraagd aan 
de projectontwikkelaar voor 
materiaalkeuze in relatie tot 
hittestress, klimaatadaptatie.

Voorstel: afvoeren Dit maakt onderdeel 
uit van de verleende vergunning.

CU J. van 
Veen

Ja

1 30-05-2022 Stand van 
zaken 
grondexploitat
ie in 
verzamelbeslu
iten

De stand van zaken 
grondexploitatie wordt voortaan 
vermeld in de 
verzamelbesluiten, te beginnen 
met verzamelbesluit 2022-2.

Voorstel: afvoeren  Zoals met de raad 
is afgesproken geven we 4 keer per 
jaar informatie over de 
grondexploitatie. De begroting, de 
jaarrekening, verzamelbesluit 2 en 4

D66 H. Rinkes Ja
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Toezeggingen openstaand

ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

285 18-01-2022 Uitvoeringspla
n Cultuur

Wethouder Rinkes doet een 
toezegging namens het college 
om zo snel mogelijk na de 
installatie van de nieuwe raad in 
het tweede/derde kwartaal 2022 
een uitvoeringsplan cultuur voor 
te leggen in afstemming met de 
raad.

We koppelen deze toezegging aan het 
project cultureel kwartier dat dit jaar 
gaat lopen.

PvdA H. Rinkes Nee

283 18-11-2021 Monitoren 
beleid 'circular 
vally 
Heerenveen'

De wethouder zegt toe dat de 
voortgang van het project 
circular valley zal worden 
gerapporteerd vanuit de monitor 
van het EZ beleid.

We hebben bij de griffie gevraagd om 
een datum wanneer de EZ avond 
georganiseerd kan worden. Dan zal 
circulaire economie daarin 
meegenomen worden.

D66 
VVD

H. Rinkes Nee

278 07-10-2021 Benchmark Het college zegt toe om bij de 
benchmark overheadkosten zorg 
te dragen dat de gemeente 
Heerenveen bij deze benchmark 
vergeleken wordt met een zo 
goed mogelijk 
referentiegemeente en om de 

De benchmark is gereed, deze wordt nu 
geïnterpreteerd en komt daarna naar 
de gemeenteraad.

J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

resultaten van deze benchmark 
met de raad gedeeld zal worden.

247 14-01-2021 Rapportage 
2021 AVG  
info opnemen 
over 
datalekken en 
privacy bij 
designbesluite
n

Op een vraag van raadslid 
Hoekstra (CDA) zegt 
burgemeester Van der Zwan toe 
dat in de rapportage AVG 2021 
informatie opgenomen zal 
worden betreffende datalekken 
en privacy bij designbesluiten.

De rapportage is in concept gereed en 
volgt dit najaar.

CDA T.J. van 
der Zwan

Nee

205 11-06-2020 Digitale 
reclame 
(langs de 
snelweg)

Er wordt nieuw reclamebeleid 
voor de toegangswegen  
opgesteld waarin opgenomen de 
lichtintensiteit van de 
reclameborden.

In 2023 zal hier invulling aan worden 
gegeven.

GL D66 J. van 
Veen

Nee

203 25-05-2020 Evaluatie op 
het 
bestemmingsp
lan.

Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

De monitoring kan pas worden 
uitgevoerd wanneer de woningen zijn 
gebouwd. Dit is nog niet het geval, na 
realisatie zal er een evaluatie 
plaatsvinden en volgt er een 
rapportage richting de raad

SP J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

168 10-02-2020 Stimuleringsa
anpak 
Flexwonen

Wethouder Van Veen zegt toe 
erop terug te komen welk 
tijdspad de provincie in 
gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te geven.

Inmiddels heeft de tijd ons ingehaald 
en zijn er landelijke ontwikkelingen. Zie 
ook www.flexwonen.nu. De 
Heerenveense insteek nemen we mee 
in de Woonvisie.

SP J. 
Zoetendal

Nee

2 30-05-2022 Verkenning op 
verbreden van 
het 
bomenbeleid

Er wordt een verkenning gedaan 
op het verbreden van het 
bomenbeleid.

Dit pakken we op. D66 GL J. van 
Veen

Nee

8 09-06-2022 De Kompenije 
Jubbega

Het college reageert op de vraag 
wanneer het onderwerp De 
Kompenije in Jubbega op de 
agenda staat.

HL G. 
Rozema

Nee

13 30-05-2022 Plan van 
aanpak 
bejegening en 
terugvorderin
g 
participatiewet

- De wethouder zegt toe de raad 
periodiek te informeren over de 
stand van zaken. - De 
gesprekken met ambtenaren 
zullen na de zomer gepland 
worden. Dit wordt meegenomen 
naar de agendacommissie, zodat 
er gehoor gegeven kan worden 
aan deze wens van de 

- Na vaststelling raadsvoorstel in de 
raad van 9 juni is de organisatie 
voortvarend aan de slag gegaan met 
het verbeteren van de bedrijfsvoering 
en dienstverlening zoals beschreven in 
het raadsvoorstel. Dit gebeurt via het 
‘programma digitalisering Sociaal 
Domein’.    Onder aansturing van een 
programmamanager is het programma 

SP S. Sijtsma Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

commissie. In deze gesprekken 
wordt ook ‘Werken vanuit de 
bedoeling’ besproken en er 
wordt vastgelegd wat ‘Werken 
vanuit de bedoeling’ betekent.

meteen na het zomerreces gestart. 
Inmiddels loopt het conform planning. 
Wij kunnen ons voorstellen dat wij uw 
commissie SAZA in januari tijdens een 
sessie uitgebreid informeren over de 
voortgang.    - Op verzoek van raadslid 
de heer Naber heeft hier recent een 
gesprek over plaatsgevonden met de 
ambtelijke organisatie in de persoon 
van het afdelingshoofd en een 
teammanager. Aangegeven is dat de 
organisatie hier nog steeds open voor 
staat, maar dan bij voorkeur in kleiner 
verband. Ofwel met een afvaardiging 
van de ambtenaren en raadsleden. 
Raadslid Naber zou hierover ook 
contact zoeken met raadslid De Heij en 
dan via de agendacommissie de griffie 
te verzoeken hiervoor wat in te 
plannen.

21 10-11-2022 Visie op 
digitalisering/i
ct

Het college zegt toe dat er eind 
2024 resultaten zijn voor wat 

CDA J. van 
Veen

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

betreft een visie op 
digitalisering/ict.

22 17-11-2022 Impact op 
organisatie 
publicatie Woo 
niveaus 
Medium en 
Plus

De impact op de organisatie qua 
tijd en geld wordt inzichtelijk 
gemaakt als het gaat om 
publicatie Wet open overheid 
volgens de niveaus Medium en 
Plus .

SP J. van 
Veen

Nee

23 17-11-2022 Voortgangsinf
ormatie

De raad wordt periodiek op de 
hoogte gebracht met een 
voortgangsbrief over de 
implementatie Wet open 
overheid.

HL J. van 
Veen

Nee

24 17-11-2022 Veranderen 
Rotonde 
Midden in een 
kruising met 
verkeerregelin
stallaties 
(VRI's)

Het college zegt toe om het 
laankarakter en het groene 
karakter te borgen.

PvdA 
GL

J. van 
Veen

Nee

25 17-11-2022 Processtap 
Woonvisie

Er wordt nog een extra 
dialoogsessie met de raad 
ingepland als tussenstap 

GL J. 
Zoetendal

Nee
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

voorafgaand aan de vaststelling 
van de woonvisie.

26 17-11-2022 Brief over 
Nieuwehorne 
bij 
uitgangspunte
n voor de 
woonvisie

Er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de ingezonden 
brief voor deze 
commissievergadering over 
Nieuwehorne.

GBH J. 
Zoetendal

Nee

27 17-11-2022 Uitgangspunte
n voor de 
Woonvisie 
NOVEX 
Scenario

Het NOVEX scenario wordt 
meegenomen in de woonvisie. 
Er wordt gekeken of we met het 
gekozen scenario geen lock-in 
krijgen voor het NOVEX 
scenario. Het programma 
NOVEX beschrijft hoe de 
samenhang tussen de nationale 
programma’s voor onder meer 
volkshuisvesting, landelijk 
gebied en duurzame energie tot 
stand moet komen.

D66 Nee



Voor de raad van 1 december 2022                                                                         
Vaststelling in de even maanden

13

Moties voorgesteld om af te doen

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

283 20-05-2021 Subsidies 
binnenhalen 
voor 
centrumplann
en

Verzoekt het college: • Te 
onderzoeken op welke wijze 
Heerenveen meer subsidies kan 
binnenhalen. • De positie van de 
gemeente Heerenveen op het 
gebied van lobby en externe 
oriëntatie te versterken en hier 
de raad over te informeren. • 
Een subsidiescan te maken voor 
welke Europese subsidies 
Heerenveen mogelijk in 
aanmerking zou kunnen komen, 
eventueel in samenwerking met 
de provincie. • In overleg te 
treden met andere gemeenten 
en provincie(s), die succesvol 
zijn geweest met het 
binnenhalen van Europese 
subsidies. • De raad uiterlijk in 
het vierde kwartaal van dit jaar 

Voorstel: afvoeren De raad wordt 
geïnformeerd als er sprake is relevante 
subsidies en/of ontwikkelingen.

VVD S. Sijtsma Ja
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

te informeren over de uitkomst 
van dit onderzoek.

315 02-12-2021 Motie vreemd 
- PvdA - 
Rookvrij 
maken van 
het busstation

Verzoekt het college:   In 
gesprek te gaan met de 
eigenaar van het busstation, de 
provincie, om het rokenbop het 
busstation te verbieden of in 
ieder geval te ontmoedigen, 
zodat reizigers zonder overlast 
van rook/rokers gebruik kunnen 
maken van het station.  - In het 
Uitvoeringsplan gezondheid 
2020-2025 mee te nemen op 
welke publieke en openbaar 
toegankelijke (buiten)ruimten in 
de gemeenten nog gerookt 
wordt, en indien nodig ook daar 
het roken te ontmoedigen en de 
raad daarover voor 1 juli 2022 
te informeren.

Voorstel afvoeren: Via raadsvragen ID 
13 beantwoord. Binnenkort vindt een 
evaluatie gezondheidsbeleid plaats (iav 
agendacommissie).

PvdA S. Sijtsma Ja
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Moties openstaand

ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

10 13-10-2022 moasje - 
Mooglikheden 
pacht lokale 
agrariërs - 
FNP

Draagt t it kolleezje op: • Ut te 
sykjen hokker juridyske 
mooglikheden der binne om de 
lokale agrariërs foarrang te jaan 
om yn oanmerking te kommen 
foar it pachtsjen fan grûn op it 
Klaverblêd Noardeast en de ried 
hjiroer te ynformearjen foar 1-
12-2022

We verwachten u dit najaar te 
informeren over de uitvoering van deze 
motie.

FNP Nee

9 13-10-2022 Motie - Alle 
Bee(s)tjes 
helpen 
(vergroening 
woontoren) - 
D66, CU

Draagt het college op: • Met 
Woon Friesland in gesprek te 
gaan en aan hen een dringende 
oproep te doen het binnenplein 
van de woontoren te vergroenen 
en de raad uiterlijk 1 januari 
2023 over de uitkomst te 
informeren.

Het plein bevat verschillende 
vergroeningsmaatregelen. We 
verwachten u dit najaar hierover te 
informeren.

D66 Nee

8 13-10-2022 Motie - 
Torengroen - 
D66, CU

Verzoekt het college: • De 
eerste bewoners van de 
woontoren namens de gemeente 
een “groen” welkomstpakket 

Wanneer de bouw in vergevorderd 
stadium is, pakken we deze verder op.

D66 Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

aan te bieden, dat hen helpt om 
hun balkon te vergroenen en 
biodiversiteit te stimuleren.

7 13-10-2022 Motie - 
Agrarisch 2 - 
PvdA,CDA, 
VVD, HL

Verzoekt het college:  • indien 
het niet mogelijk is de grond 
onderhands te herverdelen een 
tender te formuleren die uitgaat 
van kwaliteit in plaats van prijs, 
en criteria als Stimulering van 
Biodiversiteit en de positie van 
de weidevogels daarin op te 
nemen

We verwachten u dit najaar te 
informeren over de uitvoering van deze 
motie.

PvdA Nee

6 13-10-2022 Motie - 
Verklaar de 
weidevogels 
niet vogelvrij - 
GBH, D66, HL

Verzoekt het college / draagt het 
college op: • In gesprek te gaan 
met de vogelwachten en andere 
betrokken partijen met als doel 
om tot compenserende 
maatregelen te komen voor het 
behoud van weidevogels voor 
het resterende gebied en het ten 
noorden gelegen gebied.

GBH Nee

5 11-10-2022 Motie vreemd 
- 

Verzoekt het college:  • Samen 
met de scholen en 

PvdA Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

Kinderburgem
eester 
gemeente 
Heerenveen - 
PVDA, GL, 
VVD, CDA, SP, 
CU

welzijnsorganisatie Caleidoscoop 
te inventariseren of er 
voldoende belangstelling bestaat 
voor het installeren van een 
kinderburgemeester   • Bij 
voldoende belangstelling voor 
een kinderburgemeester een 
raadsvoorstel voor het instellen 
van een kinderburgermeester 
aan de gemeenteraad aan te 
bieden.  • Zowel de 
inventarisatie als het aanbieden 
van het eventuele raadsvoorstel 
uit te voeren voor 1 maart 2023.

3 13-09-2022 PvdA, SP, 
VVD, D66, 
FNP, 
GroenLinks - 
integrale visie 
voor het 
gebied 
Oranjewoud- 
motie vreemd

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tot afronding van 
het onderzoek naar de toekomst 
van Oranjewoud zoals dat is 
aangekondigd in het hoofdlijnen 
akkoord terughoudend te zijn in 
het toestaan van majeure 
culturele, toeristische, 
recreatieve en economische 

Via een raadsbrief (ID 765) bent u 
geïnformeerd hoe het college de motie 
interpreteert en over de aanpak van 
het opstellen van de visie.

PvdA H. Rinkes Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

activiteiten - noch in het 
parkgebied zelf, noch in de 
aanpalende gebieden – die een 
wezenlijke invloed hebben op de 
kwaliteit van het landschap in 
termen van natuur, historie, 
erfgoed en cultuur • De 
gemeenteraad in positie te 
brengen door na het onderzoek 
en uiterlijk voor de 
perspectiefnota 2024 een 
integrale visie en 
afwegingskader vast te stellen  • 
Het betreffende onderzoek met 
urgentie uit te voeren en dit 
integraal mee te nemen in de 
begroting 2023.

2 30-06-2022 FNP - 
Stikstofreduks
jedoelen 
kabinet - 
moasje frjemd

Draagt it kolleezje op: har stipe 
út te sprekken foar de 
provinsjale oanpak fan de 
stikstofredsuksje en dit kenber 
te meitsjen by it provinsjaal 
bestjoer.

Voorstel: afvoeren Het college heeft 
een brief gestuurd aan de provincie.

FNP G. 
Rozema

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

323 03-03-2022 Help 
flechtlingen 
Oekraïne - 
FNP, HL, GL, 
CU

By in fraach om humanitêre 
help, sa as de opfang fan 
Oekraynske flechtlingen,  hjir as 
gemeente Hearrenfean  
romhertich en minsklik mei om 
te gean en dizze hâlding aktyf 
rjochting provinsje en ryk te 
kommunisearjen.

Hier zijn we op dit moment volop mee 
aan de slag. De Friese gemeenten zijn 
voornemens op korte termijn meer 
opvang plekken voor Oekraïense 
vluchtelingen te realiseren. I n Haje 
zijn momenteel 180 vluchtelingen 
opgevangen. In januari 2023 verhogen 
we dit naar ongeveer 200.  Op 8 
november is het besluit genomen hotel 
Goerres te huren in Akkrum, de 
accommodatie voldoet aan de eisten 
om per 1 december beschikbaar te zijn. 
We zijn voornemens 40 vluchtelingen 
op te vangen. Het college informeert de 
raad per brief

FNP G. 
Rozema

Nee

320 27-01-2022 ID 320 - 
Samen Super 
- 
Koppelkansen 
benutten en 
aan behoeften 
van de wijk 
voldoen - 

Verzoekt het college: • Om 
actief op zoek te gaan naar 
oplossingen voor het realiseren 
van een buurtwinkel en/of -
markt in de wijk Skoatterwâld  • 
Koppelkansen met het sociaal 
domein te benutten  • Om 
partners en inwonersgroepen te 

Hier zijn we mee aan de slag. We zijn 
in overleg met de wijkraad over de 
behoefte in de wijk.

D66 H. Rinkes Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

D66, PvdA, 
GBH, SP

vinden om hierin samen mee op 
te trekken.

310 11-11-2021 Motie Actie! 
Actie! Actie! - 
structureel 
budget 
ambitie 
klimaatneutra
al 2050

• In te zetten op een structureel 
budget dat nodig is om de 
ambitie om in 2050 
klimaatneutraal te zijn ook 
daadwerkelijk te realiseren. • 
Het duurzaamheidsprogramma 
voor de periode na 2022 met 
prioriteit en aansluitend op 
bovengenoemde ambitie uit te 
werken. • Een integraal 
energiearmoedebeleid en 
bijbehorende gerichte aanpak te 
ontwikkelen om energiearmoede 
te monitoren en te bestrijden.

1. Er wordt aan gewerkt, vanaf volgend 
jaar is er structureel budget.  2. Hier 
wordt aan gewerkt.  3. 
Energiearmoede: zie hiervoor ook 
afspraken rondom aanpak 
bestaanszekerheid.

GL J. 
Zoetendal

Nee

193 16-12-2019 Raadsvergade
ringen live 
stream op 
Facebook

Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de 
gemeenteraad Heerenveen via 
Facebook live stream uit te 
willen zenden.

Dit ligt bij de griffie. Het onderwerp 
bespreekt de griffie met het presidium.

D66 T.J. van 
der Zwan

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

190 18-11-2019 Posthuis 
(kerst) 
productie

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tenminste 400 
kaarten voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn bij 
Stichting Leergeld.

Deze motie nemen we mee in de 
verdere organisatie van de productie. 
Door corona is de productie nog een 
jaar uitgesteld.

GBH H. Rinkes Nee

153 15-04-2019 artikel 1 van 
de Grondwet 
op een 
prominente 
plek in het 
gemeentehuis 
permanent 
zichtbaar 
maken voor 
publiek

Verzoekt het college: 1. Artikel 1 
van de Grondwet op een 
prominente plek in het 
gemeentehuis permanent 
zichtbaar te maken voor het 
publiek, in de vorm van een 
banner of muurschildering  en 
waar mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen vorm 
te geven aan dit kunstwerk   3. 
Het winnende ontwerp zal door 
de gemeente worden 
aangekocht en op een zichtbare 
plek in het gemeentehuis 

Er is in oktober een banner geplaatst 
en aan u gepresenteerd. Het kunstwerk 
zal in het project worden op genomen 
van de ambtelijke huisvesting, daarom 
blijft deze motie staan.

GL G. 
Rozema

Nee
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ID Datum raad Onderwerp 
(veld heet in 
iBabs 
toelichting)

Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

geplaatst worden  4. Opdracht 
te geven aan de projectgroep 
die bezig is het programma van 
eisen voor de nieuwe raadszaal 
op te stellen om dekking te 
vinden in de ver- of nieuwbouw 
van het gemeentehuis.  
Stemverhouding: Fractie(s) 
voor: GL, PvdA, CU, VVD, CDA, 
GBH, D66, HL, mevrouw de Jong 
(FNP Fractie(s)  tegen: De heer 
Eijer (FNP), de heer De Swart 
(FNP)

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 1 december 2022

De griffier, de voorzitter,

{{SIGNER1}} {{SIGNER2}}

Mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


